

BoscoVesna Land: модный показ, аттракционы и презентация капсульной коллекции BoscoVesna x Lublinsky

20 октября в торговом центре на Новом Арбате на один день открылся Парк аттракционов BoscoVesna Land. Как прошло мероприятие BoscoVesna? Рассказываем и показываем!

Перевоплощение произошло за одну ночь. Уже с самого утра посетители торгового центра во время шоппинга могли поиграть в автоматы-аркады, сделать тематический макияж на make-up зонах в бутике Articoli by Bosco, перекусить сладкой ватой, попкорном или мороженым. Самым удачливым повезло вытянуть в автомате-«хватайке» суперприз - футболку из капсульной коллекции BoscoVesna x Lublinsky.

На мероприятии BoscoVesna Land гости могли приобрести футболку или толстовку и сами дополнить их кармашками с принтами в виде человечков авторства художника Андрея Люблинского. После 19:00 Андрей в импровизированной мастерской на 2 этаже лично помогал всем желающим кастомизировать полюбившийся предмет одежды.

В 19:00 превоплощение торгового центра в парк аттракционов завершилось.Guestы встречали клоуны и фокусники. А гостиная Masters на 1 этаже BoscoVesna стала таинственным будуаром гадалки.

Главное событие вечера – показ коллекций Осень/Зима 2023-2024. На 2 этаже торгового центра вокруг атриума был размещен подиум, на котором клиенты BoscoVesna и приглашённые celebrity под динамичные хиты Робби Уильямса и Бейонсе демонстрировали модные тренды сезона.

Среди гостей мероприятия были замечены: Юлия Пересильд, Ясмينا Муратович, Марика Абдразакова, Анна Чурина, Алла Акперова, Евгений Бороденко, Даниил Берг, Лена Пинская, Мария Антипп, Артем Кривда, Лина Дембикова, Екатерина Земская, Даниил Анциферов, Стеша Маликова, Полина Зеленова, Милана Пич, Виктория Соловьева, Нелла Стрекаловская, Сергей Сурков, Анна Чекалина.

По завершению показа - праздник не закончился. Два дня, до, во время и после показа в BoscoVesna для всех гостей - двойные бонусы по картам привилегий Bosco! Праздничный шоппинг, самые актуальные новинки сезона таких брендов, как Max Mara, Etro, Alberta Ferretti, MM6, Sportmax, Luisa Spagnoli, Dorothee Schumacher и многих других, а также развлечения парка аттракционов - звучит как идеальный уик-энд.

Благодарим партнеров мероприятия: Buro 24/7, U Magazine, Hello, Gazeta, Сноб, Moslenta, Persona, No One, Avista Optica.

Делимся самыми яркими мгновениями BoscoVesna Land и ждём Вас снова! Встречаемся в BoscoVesna на Новом Арбате, всегда для Вас - новые впечатления и новое настроение!

BoscoVesna Land: fashion show, attractions and presentation of the BoscoVesna x Lublinsky capsule collection

On October 20, the BoscoVesna Land Amusement Park opened for one day in the shopping center on Novy Arbat. How was the BoscoVesna event? We tell and show!

The transformation happened overnight. Already in the morning, visitors to the shopping center during shopping could play arcade machines, do thematic makeup on the make-up zones in the Articoli by Bosco boutique, have a snack with cotton candy, popcorn or ice cream.

The luckiest ones were lucky enough to pull out a super-prize T-shirt from the BoscoVesna x Lublinsky capsule collection in the "grab" machine.

At the BoscoVesna Land event, guests could purchase a T-shirt or sweatshirt and supplement them with pockets with prints in the form of little men by the artist Andrei Lublinsky. After 19:00, in an improvised workshop on the 2nd floor, Andrey personally helped everyone to customize their favorite piece of clothing.

At 19:00, the transformation of the shopping center into an amusement park was completed. The guests were greeted by clowns and magicians. And the Masters living room on the 1st floor of BoscoVesna has become a mysterious fortune-teller's boudoir.

The main event of the evening is the show of Autumn/Winter 2023-2024 collections. On the 2nd floor of the shopping center, a podium was placed around the atrium, where BoscoVesna customers and celebrity guests demonstrated the fashion trends of the season to the dynamic hits of Robbie Williams and Beyonce.

Among the guests of the event were: Julia Peresild, Yasmina Muratovich, Marika Abdrazakova, Anna Churina, Alla Akperova, Evgeny Borodenko, Daniil Berg, Lena Pinskaya, Maria Antipp, Artem Krivda, Lina Dembikova, Ekaterina Zemskaya, Daniil Antsiferov, Stesha Malikova, Polina Zelenova, Milana Peach, Victoria Solovieva, Nella Strekalovskaya, Sergey Surkov, Anna Chekalina.

At the end of the show - the holiday is not over. Two days, before, during and after the show at BoscoVesna for all guests - double bonuses on Bosco privilege cards! Holiday shopping, the latest season novelties of brands such as Max Mara, Etro, Alberta Ferretti, MM6, Sportmax, Luisa Spagnoli, Dorothee Schumacher and many others, as well as amusement park entertainment - sounds like a perfect weekend.

We thank the partners of the event: Buro 24/7, U Magazine, Hello, Gazeta, Snob, Moslenta, Persona, No One, Avista Optica.

We share the brightest moments of BoscoVesna Land and are waiting for you again! We meet at BoscoVesna on New Arbat, always for you - new impressions and a new mood!